GENERAL AGREEMENT ~ ACCORD GENERAL SUR EESIRICTED
ON TARIFFS AND LES TARIFS DOUANIERS 257 . or 1978
TRADE ET LE COMMERCE Limited Distribution

Original: English/
anglais

WORKING PARTY ON AGREEMENT ON ASEAN
PREFERENTIAL TRADING ARRANGEMENTS

The following communication has been received from the delegation of
Thailand on behalf of countries members of the ASEAN Preferential Trading

Arrangements.

The Permanent Mission of Thailand to the United Nations office in Geneva
presents its compliments to the secretariat of the General Agreement on Tariffs
and Trade and, with reference to a decision of the GATT Council on -

11 November 197T to establish a Working Party on Agreement on ASEAN Preferential
Trading Arrangements, which is scheduled to meet on 23 and 24 November 1978, has
the honour to enclose herewith a copy of additional lists of trade preferences
exchanged among ASEAN countries for further circulation to interested contracting

parties for consideration.

GROUPE DE TRAVAIL DE L'ACCORD RELATIF AUX
ARRANGEMENTS COMMERCIAUX PREFERENTIELS
ENTRE ETATS MEMBRES DE L'ASEAN

La d8l&gation de la Thallande a fait parvenir au secrétariat la communi-
cation ci-aprés, au nom des pays signataires de l'Accord relatif aux arrangements

commerciaux préférentiels entre Etats membres de 1'ASEAN.

La Mission permanente de la Thallande auprés de 1'Office des Nations Unies
8 Genéve présente ses compliments au secrétariat de 1l'Accord géndral sur les
tarifs deuaniers et le commerce et, se référant & la décision prise le
11 novembre 1977 par le Conseil du GATT aux fins d'instituer un groupe de
travail de 1'Accord relatif aux arrangements commerciaux préférentiels entre
Etats membres de 1'ASEAN, qui doit se réunir les 23 et 24 novembre 1978, a
1'honneur de lui edresser ci-joint copie des listes additionnelles de préférences
commerciales Schangfes par les pays membres de 1'ASEAN, afin qu'elles soient
distribufes aux parties contractantes pour examen.
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